



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-10-09

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	EBBA THENANDER
KASSÖR	PHILIP WETTERBERG
SEKRETERARE	JACOB SANDSTRÖM
SKYDDSOMBUD	CAROLINE GUTTKE
INFORMATIONANSVARIG	ANGELO BRIDI
ORDFÖRANDE DP	WALTER PETTERSSON
VICE ORDFÖRANDE F6	JOHN EKENSTEN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE SNF	BLEND AHMED OMAR
ORDFÖRANDE FOC	MAX GREEN
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN

- §1 Mötets öppnande Ebba Thenander öppnar mötet 11:59.
- §2 Val av justerare Ebba Thenander och Jesper Unander väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.
- §4 Runda bordet
- §4.1 Kärnstyret Ebba: Lite sliten. Presenterat verksamhetsplan för sektionen. Blev fastställd.
Viktor: Inte närvarande.
Philip: Mycket bokföring gjord igår. Tagga plugg.
Jacob: Skrev dagens protokoll igår.
Caroline: Varit på programråd. Fått läxor av Weidow. Inte gjort läxor. Pluggat mycket. Somnade nästan på sektemötet.
Angelo: Är trött. Behöver fixa FriluFTM på ftek.
- §4.2 FARM Tagga aspning. Tenta imorgon. Rullar på.
- §4.3 FnollK Mycket labb. Omtenta på lördag. Bra allmänt. Planering av aspning.
- §4.4 DP Sökte allt på sektemötet. Förlorade massa på odds. Tagga DuP imorgon.
- §4.5 Foc Safe sex Lv6. Talp fick fina hattar (speciellt skägget). Bra sektemöte.
- §4.6 SNF Ny årskursrepresentant, fatta nice. Signerat protokoll.
- §4.7 F6 Tagga gasque imorgon. 40 personer anmälda.

§5 Verksamhetsplaner

§5.1 Kommittéers verksamhetsplaner

Kommittéer invalda Lp4 ska skicka in verksamhetsplan till styret. Ska innehålla hållbarhetsmål och särskilda satsningar, inte åligganden.

§5.2 Styrets verksamhetsplan

Vi skapar undergrupper för de olika punkterna på verksamhetsplanen där styrets ledamöter kan gå med utefter intresse.

§6 Styrets struktur

Till sektionsmötet lp 4 2024/2025 tog sektionsstyrelsen fram en proposition om styrelsens struktur som de valde att inte ta upp och istället skicka på remiss till lp 2 i år. Vi behöver alltså diskutera om vi vill lägga ner propositionen helt, omarbeta den eller skriva en ny.

Vi har en tanke om att eventuellt ta bort F6, DP, Fnollk och Foc från styret och skapa ett nöjeslivsutskott för dessa kommittéer som kan sammanträda varannan vecka. Detta skulle vice ordförande i styret hålla i.

En annan tanke att tydligare definiera vad kärnstyret innebär och med detta vilka ansvar ledamöter ska ha i styret. Detta skulle kunna skapa tydligare kommunikation och arbetssätt inom styret.

Generellt en svår fråga där det finns för och nackdelar med alla alternativ.

Väldigt svårt att definiera vad problemen med dagens struktur är. Kanske mest en fråga om prioriteringar inom styret.

En tanke att man primärt väljer in personer till styrelseposter som sedan är representanter i de olika kommittéerna. Har testats med SAMO i jämförelse men detta fungerar väldigt olika år till år. Samma med info i spidera.

Kåren pushar för att vi ska göra en förändring.

§7 Äskningar

§7.1 Go-morgon

Vill äska 4000 kr för resten av året. Ville tidigare ha 10 000 kr. Bra sektionsnytta då en del verkar komma på detta varje vecka.

Beslut: Att godkänna en äskning för Go-morgon på 4000 kr.

§7.2 F6 coupeglas

F6 vill köpa sju coupeglas för 210 kr. Det var några som gick sönder nyligen. F6 köpte nyligen porslin för 6400 kr. Deras budget låg på 5500 kr.

Beslut: Att godkänna en äskning från F6 för kupéglas på 210 kr.

§8 Övriga frågor

§8.1 Städschema

Nästa vecka städar Philip och Angelo.

§8.2 Bank

Philip har tagit bort onödiga personer från banken. Nu har bara kommittékassörer, Ebba, och Philip tillgång. Nu kan man inte signera egna uppdrag.

§9 Mötets avslutande

Ebba Thenander stänger mötet 13:02.

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign